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1. Kokouksen avaaminen   

Avataan kokous ajassa: 12.02. 

  

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus   

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

  

3. Kokouksen järjestäytyminen   

- Puheenjohtajan valinta: Jenna Hautanen 

- Sihteerin valinta: Heidi Oinonen 

-  Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta: Olivia Jäntti ja Kristiin Luiga 

 

4. Esityslistan hyväksyminen  

Lisätään kohdat: 

11. Sulon jäsenyys 

14. Nimenkirjoitusoikeudet 

15. Fides Ostiensis vuosijuhlat 25.4.2025 

 

Tulevat tapahtumat 

Valtakunnallinen varhaiskasvatuspäivä 

Verenluovutuskampanja Yliopisto ja Karelia AMK 

Back to UEF-tapahtuma 

 

Lisäksi korjataan esityslistan numerointi oikeaksi pöytäkirjassa. Esityslistan 

loppupuolella numerot 18. ja 19. kahteen kertaan ja lisättyjen kohtien myötä 

pöytäkirjan numerointi muuttuu.  Vaihdetaan tulevista tapahtumista Kaverisitsien 

päivämäärä oikeaksi (esityslistassa 28.4., oikea päivämäärä 28.3.). 

 

Hyväksytään esityslista muutoksineen. 

 

 

 

 



5.      Edellisen kokouksen pöytäkirja  

- Edellisen kokouksen pöytäkirja tulee myöhemmin nettisivuille ja FB-ryhmään. 

Sihteeri hoitaa tämän. 

- Pöytäkirjantarkastajat → muistakaa käydä tarkistamassa ja allekirjoittamassa 

pöytäkirjat. Heidi laittaa ohjeen, miten pöytäkirjat allekirjoitetaan. Pöytäkirjat löytyy 

tällä hetkellä Sulon Drivestä.  

 

6. Kevätkokouksen päivämäärän päättäminen 

-  Ehdotukset: 14.4., 16.4. tai 17.4. 

- Keskustellaan hallituksen kesken sopivasta päivämäärästä. Päätetään kevätkokouksen 

päivämääräksi 14.4. klo 18.00. Jenna varaa tilan. 

- Mahdollinen budjetti kevätkokoukseen päätetään ensi kokouksessa.  

 

Kevätkokouksesta huomioitavaa: 

- Esityslistan tekeminen. Esityslista pitää julkaista 2 viikkoa ennen kevätkokousta eli 

viimeistään 31.3. → Jenna tekee esityslistan. 

- Tilinpäätöksen tekeminen → Heidi. Tilinpäätös ja tarvittavat muut dokumentit pitää 

toimittaa toiminnantarkastajille 4 viikkoa ennen kevätkokousta eli viimeistään 17.3 → 

Heidi tekee tilinpäätöksen ja on yhteydessä toiminnantarkastajiin. 

- Toimintakertomus → Reeta tekee toimintakertomuksen viime kaudesta. 

- Toiminnantarkastus ja toiminnantarkastuskertomus → Iida Kettunen ja Emilia 

Brännare ovat edellisen kauden toiminnantarkastajia. 

Toiminnantarkastuskertomuksen pitää olla valmis 2 viikkoa ennen kevätkokousta eli 

viimeistään 31.3. 

 

7. Kangaskassien tilaaminen 

- Tarjouksia kyselty näistä yrityksiltä: Kloffa Clothing, Marlea, Tiimipaita, Sunglobe, 

KH-Print, Logosi/Pinpops myynti, Matin sakki ja Belentia. Lisäksi kyselty parilta 

muulta yritykseltä, mutta näiltä ei vastausta/tarjouspyyntöä ole tullut.  

- Yhteenvetoa tarjouksista: Kloffa Clothing: Stanley 495e (eri värisiä kangaskasseja, 

50kpl), 890e (100kpl) ja Stanley Light 375e (eri värisiä kangaskasseja, 50kpl) 650e 

(100kpl) . Marlea: Yhteensä 269,20e (50kpl) ja Yhteensä 368,97e (100kpl) .  



Tiimipaita: - Westford Mill EartAware Organic Bag For Life + painatus: 11,40€ / kpl 

(sis. alv:n 25,5%) + 39e toimituskulut/ Yhteensä 609e ja Westford Mill W201 

Premium Cotton Tote  + painatus: 7,40€ / kpl  (sis. alv:n 25,5%) + 39e toimitus/ 

Yhteensä 409e  Sunglobe: Yhteensä 361,50e (50kpl) . KH-Print:  Stanley/Stella Light 

tote bag 50 kpl = 4,67 / kpl --> 5,86e + Aloitus 60,- ja postimaksu noin 15e/ Yhteensä 

368e ja Stanley/Stella Tote Bag 50kpl = 6,46/ kpl --> 8,10e + Aloitus 60,- ja postit noin 

15e / Yhteensä 480e . Logosi/Pinpops Myynti: Hinta 50 kappaleen erässä 9,29 euroa 

kappale ilman alv --> 11,65e + aloituskulu 30,00e + posti noin 25,90e/ Yhteensä 

638,40e . Matin sakki: 5,90e --> 7,40e + 19e postimaksu/ Yhteensä 389e (50kpl) . 

Belentia: 100 kpl --> 456,83e sis. Kangaskassit, painatuksen ja toimituksen (saa ottaa 

useita eri värejä) ja 150 kpl --> 587,34e sis. Kangaskassit, painatukset ja toimituksen 

(saa ottaa useita eri värejä). 

 

- Keskustellaan hallituksen kanssa siitä, mihin tarjoukseen päädytään. Päätetään 

hallituksen kanssa tilata kangaskassit Tiimipaita Finland Oy:ltä. Perusteluna on se, 

että kyseisestä paikasta saa samaa kangaskassia (Westford Mill W201 Premium 

Cotton Tote, 200g/m2), mitä meillä on ollut ennen myynnissä. Lisäksi hinta on paras 

muihin vaihtoehtoihin verraten. Halvempia tarjouksia oli myös, mutta niissä 

kangaskassit olivat paksuudeltaan ohuempia 140g/m2-160g/m2.  

- Äänestetään hallituksen kesken siitä, mikä logo kangaskassiin tulee. Äänestyksessä 

mukana 1. Vanha logo (aiemmin kangaskasseissa ollut) ja 2. Uusi logo (Sulon viime 

vuoden huppareissa ollut logo). Äänestyksen tulos: Vanha logo - 6 ääntä, Uusi logo 5 

ääntä → Päätetään tilata kangaskassit vanhalla logolla.  

- Tilataan kangaskasseja 50 kpl. Kaikki kangaskassit mustan värisenä ja 

painatusmenetelmänä silkkupainatus.  

- Hintaa kangaskasseille tulee yhteensä 409e (sisältää 50 kpl kangaskasseja, 

painatuksen ja postituksen).  

- Hyväksytään hinta ja muut yksityiskohdat. 

- Heidi tilaa kangaskassit ja infoaa hallituksen ryhmään, kun kangaskassit on tullut 

perille. 



- Päätetään kangaskassin hinta seuraavassa kokouksessa. Alustavasti pohdittu, että 

nostetaan hintaa edellisen kangaskassin hinnasta. Edellisiä kangaskasseja myyty 8e 

hinnalla ja tuleva voisi olla esim. 10-15e.  

 

 

8.   ISYYn järjestöpäivät 11.3. 

- Sovittu hallituksen ryhmässä, ketkä osallistuvat ISYYn järjestöpäiville. Järjestöpäiville 

osallistui Sulolta Emilia, Heidi, Kristiin, Saimi ja Siiri Li. Tuottoa saatiin 50e.  

 

9.  S-business kortin käyttämisen säännöt 

- Kortti ja tunnusluku on saapunut muutama viikko sitten postissa. 

- Kortti sijaitsee aj-kaapissa (ylähyllyllä) → samassa kaapissa, kun myytävät tuotteet. 

- Tunnusluku tulee olemaan myös samassa paikassa, mutta tunnuslukua ei saa ottaa 

kauppareissuille mukaan. 

- S-business kortille ja tunnusluvulle on erillinen minigrip-pussi, jossa korttia ja 

tunnuslukua pidetään. 

● Minigrip-pussissa myös lappu, johon kirjoitetaan, milloin kortin on ottanut 

itselleen ja samaan lappuun kirjoitetaan myös, milloin kortin on palauttanut 

takaisin. Näin pystytään tarvittaessa katsomaan, kenellä kortti on ollut 

viimeksi käytössä, jos kävisi niin, että kortti katoaa.  

● Muistakaa palauttaa samaan paikkaan aina kortti! 

- Korttia ei saa pitää itsellään pitkiä aikoja, vaan kortti on hyvä palauttaa takaisin 

aj-kaappiin mahdollisimman pian kauppareissun jälkeen. 

 



10.   Sulon ja vaihto-opiskelijoiden välinen yhteistyö 

- SOOL:n Talvipäiväkahvituksen/haalarimerkkimyynnin aikana Sulolta on tullut 

vaihto-opiskelija kysymään, kuinka Suloon voi liittyä ja miten saa haalarit yms.  

● Asian tiimoilta oltu yhteydessä Henri Heiskaseen ja kysytty, onko hänellä 

tietoa siitä, että varhaiskasvatuksen puolella olisi vaihto-opiskelijoita. Henri on 

vastannut meille ja sanonut, että vuosittain Skopeen tulee non-degree 

opiskelijoita, jotka opiskelevat varhaiskasvatusta kotiyliopistossaan. 

- Keskusteltiin hallituksen kanssa asiasta ja sovittiin, että syksystä alkaen otetaan 

varhaiskasvatuksen vaihto-opiskelijat paremmin mukaan toimintaan, kunhan 

tiedämme, ketkä meillä on kv-opiskelijoina.  

- Vaihto-opiskelijoiden haku on alkanut ja on auki huhtikuun loppuun asti.  

 

11.  Sulon jäsenyys 

- Jenna soittanut SOOL:n Riku Oraksen kanssa Sulon jäsenyys asiasta, sillä siinä on ollut 

vähän epäselvyyksiä. 

- Puhelussa tullut ilmi, että kokouksissa pitää kertoa, montako ihmistä on liittynyt 

Sulon jäseneksi ja montako on eronnut. Pohdittiin hallituksen kesken, että tämä voisi 

tapahtua esimerkiksi kerran keväällä (kevätkokouksessa) ja kerran syksyllä 

(syyskokouksessa). 

- Vielä on selvityksessä se, että pitääkö liittyneet ja eronneet jäsenet kertoa nimen 

kanssa vain riittääkö pelkästään määrät. 

 

- Tällä hetkellä Sulon jäsen on silloin, kun Kide.Apissä on jäsenyys voimassa. Eli vaikka 

opiskelija vaihtaa pääainetta ja ei opiskele enää varhaiskasvatusta, niin hän voi olla 

edelleen Sulon jäsen siihen asti, kunnes jäsenyys Kidessä loppuu. Meillä ei ole 

oikeutta tarkastella opiskelijan opinto-oikeuksia, joten siitä syystä emme voi tietää, 

ketkä opiskelevat vielä varhaiskasvatusta. Jäsen voi kuitenkin erota halutessaan 

milloin tahansa ilmoittamalla siitä Sulon hallitukselle. 

- Sulon sääntöjä muutettaessa selkeys tähän Sulon jäsenyys asiaan. 

 

 

 



 

12.  Joensuun kaupungin järjestämä opiskelijafoorumi  

- Jenna osallistunut opiskelija foorumiin. 

- Kevään aikana lähdetään kehittämään mm. opiskelija-asumista Joensuussa, 

bussiyhteyksiä ja harjoittelupaikkoja, jotta paikkoja riittäisi kaikille. 

 

____________________ Kristiin poistui ajassa 12:47 _____________________ 

 

13. Filosofisen tiedekunnan tapaaminen  

- Heidi osallistui Filosofisen tiedekunnan tapaamiseen 26.2.  

- Yhteisinä keskustelun aiheina oli muun muassa harjoittelut ja niiden käytänteet sekä 

luennoilla käyttäytyminen. 

- Sovittiin, että Filosofisen tiedekunnan tapaamisia on jatkossa kaksi kertaa 

kevätlukukaudella ja kaksi kertaa syyslukukaudella. Lisäksi Teams-kanava perustetaan, 

johon toivotaan, että jokaisesta ainejärjestöstä liittyisi esim. puheenjohtaja, 

varapuheenjohtaja ja edunvalvojat. 

- Ensi kerran teema oli myös mietinnässä. Mahdollisesti hyvinvointiin tai 

edunvalvontaan liittyvä. 

- Käytiin myös kuulumiskierros, jossa Heidi toi Sulon puolelta esille näitä asioita: 

● Kv-asia/vaihto-opiskelu (pöytäkirjassa aikaisemmin tietoa tästä). 

● Sulon ainejärjestötila. 

● Edunvalvonta: pyritään edistämään tänä vuonna maisterivaiheen harkka 

kyselyitä. 

● Esille tuotu myös huoli siitä, että varhaiskasvatuksen opiskelijoista osa vaihtaa 

alaa ensimmäisen tai toisen vuoden aikana. 

- Parannusehdotuksia, joita tuli mieleen palaverin aikana/jälkeen: 

● Oppiaineen ja hallituksen tapaaminen kauden alussa, jossa keskusteltaisiin 

esim. mielen päällä olevista asioista ja siitä, kehen ollaan yhteydessä missäkin 

asiassa. 

● Kannatusjäsenyys Sulolle ja jäsenyys, joka voisi olla kv-opiskelijoille. Tätä 

voidaan pohtia Sulon sääntöjä muutettaessa. 



● Palautepäivät osastonjohtajan ja varajohtajien kanssa, jossa opiskelijat 

pääsisivät kertomaan mielen päällä olevista asioista. Tämän voisi toteuttaa 

muiden Skopen ainejärjestöjen kanssa.  

 

________________________ Kristiin palasi ajassa 12:52 ________________________ 

 

14.  Hallituslaisten vaitiolovelvollisuus 

- Jokaisella hallituslaisella on vaitiolovelvollisuus tietyistä asioista, kuten 

edunvalvontaan liittyvät asiat, hallituslaisten omat henkilökohtaiset asiat sekä 

tapahtuman sisäiset asiat → tapahtumista saa kuitenkin kertoa pääpiirteet, jotta 

ihmiset uskaltavat tulla paikalle. 

- Jokainen käyttää maalaisjärkeä hallitus asioihin liittyen. 

- Kannatetaan ja hyväksytään. 

 

15.  Nimenkirjoitusoikeudet 

- Tällä kaudella nimenkirjoitusoikeus on puheenjohtajalla, varapuheenjohtajalla, 

sihteerillä ja rahastonhoitajalla. PRH-ilmoitukseen laitettu oikeudet Jennalle, 

Villmalle, Reetalle ja Heidille. Hyväksytään. 

 

16.  Fides Ostiensis vuosijuhlat 25.4.  

- Sulo on kutsuttu Fides Ostiensisin vuosijuhlille.  

- Ilmoittautuminen on auki 23.3. asti ja Sulolta voi osallistua 2 henkilöä. 

- Tilaisuus järjestetään Amarillossa. Kutsuvieraan lipun hinta on 55e. 

- Jennalle viestiä, jos on kiinnostuneita. Kokouksessa kukaan ei ilmaissut ainakaan vielä 

kiinnostusta.  

 

 

 

 

 

 



 

17.  Tulevat tapahtumat   

- Potkijaiset 2.4. klo 18  

● Tilavaraus tehty (AU206) ja suunnittelut edenneet hyvin. 

● Ilmottautumislomake Potkijaisiin avattiin eilen (ti 11.3.) ja se sulkeutuu 

tiistaina 18.3. 

● Tällä hetkellä ilmoittautuneita 13 kpl 

● Budjetti 200e 

● Heinosen Leipomolta saadaan 25% alennus. Alennus voimassa huhtikuun 

loppuun asti, joten se tullaan käyttämään potkijaisten tarjottaviin. 

● Palautetta tullut jäsenistöltä: Tapahtuman sisältöä voisi tuoda paremmin 

esille → suurimmalla osalla ei ole tietoa, mitä potkijaisissa tehdään. Lisäksi 

tarkkuutta siihen, että muistetaan tapahtumiin merkitä se, onko tapahtuma 

ilmainen vai ei. 

● Opettajille laitettu sähköpostia Potkijaisista. 

 

-  Sulolaiset uimaan Kimmel Spa:han viikolla 12 

● Sulon jäsenillä mahdollisuus päästä uimaan Kimmelin Spa:han maanantaista 

torstaihin 8 euron hintaan. Jäsenyys tulee olla voimassa. 

● Nella ja Kristiin tekevät esittelyn/ohjeen, miten Kimmel Spa:han pääsee. 

 

- Kaverisitsit 28.3. klo 18 

● Tällä hetkellä 36 lippua myyty ja yhteensä 47 ilmoittautunutta  

● Mainostusta tulee tehostaa, jotta saadaan sitsit järjestettyä. Lisäksi 

myyntitilanteen päivitystä Sulon hallituksen ryhmään, jotta jokainen on 

kartalla ilmoittautuneiden määrästä 

● Toustitilanne: Ei ole tousteja tällä hetkellä. Kysellään tousteja mahdollisimman 

pian.  

● Subwayltä kysytty ruokatarjoilua. Saatu tarjous: 4e leipä + keksit kaupan 

päälle. Hyväksytään. 

● Hallituslaisille viitenumero ja maksutiedot, kunhan selviää, järjestetäänkö 

sitsit ollenkaan.  



Tässä vaiheessa keskusteltiin hallituksen kesken tapahtumista. 

- Kyselyä hallituksen ryhmään jokaisen tapahtuman kohdalta, jolla kartoitetaan, ketkä 

hallituslaiset ovat pääsemässä mihinkin tapahtumaan. 

- Kyselyä tapahtumista voisi laittaa myös Sulo ry infoaa ryhmään → onko tapahtumaan 

tulossa porukkaa vai ei? 

- Mainostuksen tehostaminen 

● Muistetaan mainostaa tapahtumia usein ja ajoissa. 

- Tehdään kysely jäsenistölle, jossa kysytään mm. 

● Mikä on ollut hyvää Sulon tapahtumissa? Mitä kehitettävää on? Mitä 

tapahtumia Sulolla voisi olla? Jos et ole osallistunut Sulon tapahtumiin, miksi? 

● Hallitusapulaisia 

● Toastmastereita 

○ Jaetaan kyselyä Whatsappissa ja Instagramissa. 

○ Jessica tekee kyselyn. 

 

-  Rupilisko Rudolfin jäljillä 25.3. rastitapahtuma 

● Jenna ja Jessica osallistuu. 

 

- Popsin rastitapahtuma 15.4. 

● Liikunnallinen rastitapahtuma. Rastin voi keksiä itse tai sitten on valmiita 

ideoita, joita voi käyttää 

●  Jenna ja Emilia osallistuu. 

● Jatkopaikkana Bepop. 

 

- Sulon vuosijuhlat 

● Ei uutta tietoa. Käsitellään ensi kokouksessa. 

 

-  Valtakunnallinen varhaiskasvatuspäivä 

● Arpajaispalkinnoiksi otetaan Sulon myynnissä olevista merkeistä seuraavat: 

Älä tee niin kuin mie, JetSet & Chill ja Tukipäivä. Hyväksytään. 



● Tapahtumalle lisäbudjetti: 10.2. kokouksessa sovittiin tapahtuman budjetiksi 

30e. Tapahtuman kuluihin on kuitenkin mennyt hieman enemmän rahaa, 

joten sovitaan uudeksi budjetiksi 45e eli lisäbudjetoidaan 15e. 

 

- Verenluovutuskampanja Yliopiston ja Karelia AMK 

● Puheenjohtajaneuvostossa tullut esille verenluovutuskampanja. 

● Syksyllä tulossa verenluovutuskampanja Yliopiston ja Karelia AMK välillä.  

● Sulolta vaatii vain mainostusta ja halutessaan voi käydä luovuttamassa verta. 

 

- Back to UEF-tapahtuma 

● Sulon vuosittain järjestämä tapahtuma Ilosaaressa syyskuun alussa. 

● Kyselyä SOOL:n Joensuun ainejärjestöille, lähtevätkö tänäkin vuonna mukaan 

järjestämään tapahtumaa. 

● Whatsapp-ryhmä kannattaa perustaa mahdollisimman pian ja lisäksi 

ensimmäinen palaveri olisi hyvä olla huhtikuussa.  

 

18.  Viestintä 

- Keskustellaan siitä, että perustetaanko Sulolle Tiktok-tili. 

● Tämä saa kannatusta ja päätetään, että Tiktok-tili perustetaan. 

Käyttäjätunnukset jaetaan hallituksen ryhmään. 

- Järjestöpäivien ISYY:n pisteellä muutama hallituslainen käynyt keskustelua, jossa 

tullut esille, että muiden kaupunkien varhaiskasvatuksen ainejärjestöihin voisi olla 

yhteydessä ja kysellä, miten siellä ollaan parannettu yhteisöllisyyttä. 

- Instagram-tunnukset kaikille hallituslaisille tietoon. 

● Tärkeää kuitenkin muistaa, että somevastaavat avaa vain viestit eli muut ei 

saa niitä avata. 

● Kirjautuneina koko ajan saa olla puheenjohtaja, varapuheenjohtaja ja 

somevastaavat. Muut voivat kirjautua aina tarpeen tullen. 

● Pyritään helpottamaan sitä, että esim. somevastaavien ei tarvitse jokaisesta 

tapahtumasta päivittää, vaan esim. tapahtumavastaavat voivat sen tehdä. 

 



19. Edunvalvonta 

- ISYY:n edunvalvonta kahvit tulossa 18.3. klo 15-16. Ilmoittautuminen sulkeutuu 

sunnuntaina 16.3. 

● Vilma ei pääse paikalle. Emilia katsoo, pääseekö. 

- Maisteri harjoittelujen kyselyt → Sulo voisi tehdä maisteri harjoitteluista kyselyn 

kevään aikana. 

 

 

20.  Educa-sport 

- Palaveria pidetty ja kevään aikana tarkoitus pitää vielä toinen palaveri, jossa 

suunnitellaan, mitä syksyn vuoroilla tehdään ja kuka ainejärjestö vetää minkäkin 

vuoron. 

- Ensi syksynä toiminta lähtee jälleen käyntiin ja mainostetaan sitä silloin ahkerasti niin 

vanhoille opiskelijoille kuin fukseillekin. 

- Alustavasti Sulolla olisi noin kerran kuukaudessa vetovastuu. 

 

21.   Laskut ja talous    

 

Tulot  

Paypal 60,76e (helmikuun päivystyksen tuotot) 

Forms-lomake 10,30e, 14,30e (haalarimerkkien etämyynti) 

Paypal 50,96e (Tp-kahvitus/merkkimyynnin tuotot) 

Opetusalan ammattijärjestö OAJ 150,00e (Valloittava varhaiskasvatus-kouluvierailut) 

   

Menot  

Maksettu Opossumi Ry:lle 10,40e (Vaihtokokemuksia – Sulon osuus) 

Maksettu Sulon kortilla -144,34e (ystävänpäiväsitsien ostoksia, Prisma) 

Maksettu Sulon kortilla -10,98e (ompeluillan ostoksia, Prisma) 



Maksettu Turun haalarimerkki Oy:lle -620,97e  (sitsien haalarimerkit, Sulo ry merkki 

ja Potkijaisten merkki) 

Maksettu Sulon kortilla 26,75e (ompeluillan ostoksia ja TP-kahvitus/merkkimyynnin 

ostoksia, Tokmanni) 

Maksettu Itä-Suomen yliopistolle 62,75e (ystävänpäiväsitsien tilavaraus) 

Maksettu Svea Payments Oy:lle/Puuilo 28,38e (Valtakunnallinen 

varhaiskasvatuspäivä ostoksia) 

Osuuspankki 20,68e (helmikuun palvelumaksut) 

  

Kulukorvaushakemukset 

Maksettu Jessica Hakuliselle 7,46e (ystävänpäiväsitsien ostoksia ja matkakorvaus) 

Maksettu Mari Lehtoselle 254,30e (fuksien haalarikasteen ostoksia ja matkakorvaus) 

Maksettu Jenna Hautaselle 19,78e (Sulon päivystyksen kauppaostokset ja 

leivontatarvikkeen mokkapaloihin) 

  

Hyväksytään maksut ja kulukorvaushakemukset. 

  

Viime vuoden kuittien hyväksyminen 

  

Hyväksytään viime kaudelta seuraavat kuitit/tositteet 

Tammikuu  

Tosite 1 K-Market Eväskori 150,00e (haalarisponsori) 

Tosite 4 Koneasennus Karvonen Oy 150,00e (haalarisponsori) 

Tosite 7 Paytrail Oy -3,97e (Sulon hallituksen jäsenten tietojen hankkiminen PRH:lta 

Osuuspankille) 

  

 



Helmikuu 

Tosite 19 Prisma -464,27e (ystävänpäiväsitsien ostoksia) 

Tosite 20 Alko -97,68e (ystävänpäiväsitsien ostoksia) 

  

Taloudenhoitajan ja tapahtumavastaavien yhteinen Sheets-tiedosto Drivessä 

  

  Sulon Drivessä on Sheets-tiedosto ”Taloudenhoitaja ja tapahtumavastaavat”, johon 

Heidi päivittää tapahtumien budjetteja (tulot ja menot). Sieltä pystyy mm. 

tarkistamaan, paljonko sitseistä on jääty voitolle.  

 

22. Yhteistyö    

 

- Touhula 

● Tulossa keskusteluilta Touhulan kanssa Teamsin välityksellä maanantaina 24.3. 

klo 18-19.30. 

● Aiheina muun muassa “Millaista työ yksityisellä sektorilla on?”  

● Jäsenistölle mainosta laitettu (IG ja Sulo ry infoaa) ja toivotaan, että 

tapahtumaan tulee mahdollisimman paljon porukkaa paikalle. 

● Touhula lähtenyt mukaan sponsoroimaan Valtakunnallinen 

varhaiskasvatuspäivän arpajaisia. 

● Touhulalta tulossa meille ilmaisia haalarimerkkejä jakoon keväällä. 

Mahdollisesti joku työntekijä tulee meidän päivystykseen. 

● Syksylle pohdittu, että järjestettäisiin “vasuista vauhtia” viikolle vasujen teko 

työpaja. 

● Touhula avaa meille kanavan, jonka avulla Sulolaiset pääsevät halutessaan 

ilmoittautumaan sijaiseksi. Someen tämä jakoon myöhemmin. 

● Jos Sulolla on tapahtumia, joita Touhula voisi tukea, niin aina saa kysyä. 

 

- Valtakunnallinen varhaiskasvatuspäivä 

● Arpajaisia lähtenyt sponsoroimaan Kaapuset, Fanniemotions, Sanomapro, 

Pedapuu, VOL, Touhula, Sool, JetSet Bar, Bar Play, Hohtominigolf Joensuu, 



Joensuun Kuntokeidas, Suomalainen kirjakauppa, Savonkinot, Joensuun 

kaupunki ja Ravintola Kerubi. Lisäksi saimme Lunta Ilosaaressa tapahtuman 

mainostamisesta 5 lippua tapahtumaan, jotka käytetään myös 

arpajaispalkintoina. 

 

 

23.  SOOL 

- SOOL:n liittokokous tulossa 12.-13.4.2025 Helsingissä. 

● Sulolla 3 edustuspaikkaa. Sulolta lähtee Julia, Heidi ja Jenna. 

● Liittokokouksen hotelliyö on maksullinen (55e per henkilö), joten sovittiin 

hallituksen kesken, että Sulo maksaa puolet edustajien hotellikuluista eli 

maksettavaa osallistujilla jää 27,50e. 

● Sulo maksaa laskun ja osallistujat maksavat Sulolle oman osuutensa 

majoituskuluista (27,50e per henkilö). 

- Valloittava varhaiskasvatus-kouluvierailut 

● Jos saatte lukiovierailuja sovittua tälle keväälle, niin menkää. Valloittava 

varhaiskasvatus-hanke jatkuu mahdollisesti vielä syksyllä.  

 

24.  META 

- Järjestökoulutuksesta asiaa 

- Käsitellään ensi kokouksessa. 

- Tuutorointi ja sen kehittäminen 

- Käsitellään ensi kokouksessa. 

- Aj-tila 

- Yritetään saada aj-tila Sulolle Educalta, jossa opiskelijat voisivat viettää aikaa. 

Aj-tila, jossa Sulon kaapit sijaitsee, ei sovi tähän tarkoitukseen. 

- Jenna ollut yhteydessä eri paikkoihin ja myös Tiina on myös laittanut asiasta 

viestiä. Asiaan on suhtauduttu vähän nihkeästi ja asia ei ole oikein edennyt.  

- Mietitään myös adressin tekemistä, jos asia ei lähde muuten etenemään. 

 

 

 



25.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraava hallituksen kokous pidetään 1.4. klo 17.00. 

 

26.  Kokouksen päättäminen  

Päätetään kokous ajassa 14.03. 

 

 

 

 

 

_______________________                    

                                             

Puheenjohtaja                     

Jenna Hautanen 

  

   

_______________________   

Sihteeri    

Heidi Oinonen 

    

_______________________   

Pöytäkirjantarkastaja & ääntenlaskija 

Kristiin Luiga   

   

_______________________   

Pöytäkirjantarkastaja & ääntenlaskija  

Olivia Jäntti 

 


